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In de commissie Welzijn van 20 maart 2012 is toegezegd u te informeren over mogelijke ontwikkelingen / 
wijzigingen met betrekking tot de ontwikkeling van een brede school in Riel. 
 
In zijn vergadering van 9 december 2008 heeft de gemeenteraad het Integraal Huisvestingsplan PO/VO 2009-
2016 (IHP) vastgesteld. Onderdeel van het IHP is realisering van vervangende nieuwbouw voor basisschool De 
Vonder te Riel in Brede Schoolcontext (BS). Tevens is in het IHP vervangende nieuwbouw voor de aangrenzende 
gymzaal opgenomen. De realisering van deze voorzieningen, die gelijktijdig tot stand moeten worden gebracht, 
was aanvankelijk gepland in 2016. Wij hebben de haalbaarheid onderzocht om deze voorzieningen eerder te 
realiseren. 
 
Reeds in oktober 2008 heeft het bestuur van de Stichting 't Groene Lint een intentieovereenkomst met 
Woonstichting Leystromen afgesloten om “in onderlinge samenwerking vorm te geven aan de realisatie van 
vervangende nieuwbouw van basisschool De Vonder in Brede Schoolcontext (BS)”. Het betreft hier een summier 
document waarin Leystromen stelt de realisatie van een BS in Riel te zien als een kwaliteitsimpuls voor de 
gehele woonkern in zijn algemeenheid, en voor het onderwijs in het bijzonder. Leystromen geeft in dit document 
aan de haalbaarheid tot realisering van de BS in 2014 te willen onderzoeken en mogelijk in dit kader voor 
voorfinanciering zorg te dragen. 
 
Ter uitvoering van het bepaalde in de Wet op het primair onderwijs c.q. de Verordening voorzieningen 
huisvesting onderwijs ligt de zorgplicht voor de huisvesting van het onderwijs bij het gemeentebestuur. Ter 
voldoening aan deze wettelijke opdracht en indachtig vermelde intentieovereenkomst is van gemeentewege 
overleg met Woonstichting Leystromen  geopend over realisering van het BS-complex. Dit overleg heeft in 
eerste instantie geresulteerd in de brief d.d. 28 december 2010 van bestuur/directie van Leystromen, waarin 
een aantal randvoorwaarden is benoemd waaronder men tot BS-ontwikkeling wenst over te gaan. Leystromen 
vervult de regierol in de totstandkoming van het project, treedt op als bouwheer en wordt volledig eigenaar van 
ondergrond en opstallen. 
 



Voorts werd op voorhand aangekondigd dat de samenwerking in dit kader op een andere leest zou moeten 
worden geschoeid dan die is gehanteerd voor de totstandkoming van de respectievelijke Brede Scholen 
Boschkens-Oost en Frankische Driehoek. Van de zijde van Leystromen werd hieromtrent gesteld, dat 
opgebouwde ervaring (m.n. op het terrein van onderhoud, beheer, exploitatie en verhuur) leidend zouden zijn en 
dat voor de nieuwe situatie niet zonder meer van gelijkluidende afspraken kon worden uitgegaan. Een gedegen 
evaluatie van beide genoemde projecten, met name ten aanzien van de financiële en de organisatorische 
consequenties, werd noodzakelijk geacht en in het vooruitzicht gesteld. 
 
Van de zijde van het gemeentebestuur is een reactie op het schrijven van Leystromen verstrekt bij brief d.d. 16 
maart 2011. Hierbij is kenbaar gemaakt dat in de gestelde randvoorwaarden een basis wordt gezien om de 
samenwerking verder nader te onderzoeken en zo mogelijk vorm te geven. 
Hierop is direct in maart 2011 vervolgoverleg gestart. Er is een projectgroep in het leven geroepen. 
Het afgelopen jaar heeft veelvuldig afstemmingsoverleg met Woonstichting Leystromen plaatsgevonden over de 
rol van de corporatie in de ontwikkeling van de BS. 
 
Dit overleg heeft er uiteindelijk in geresulteerd dat wij besloten hebben om geen vervolg te geven aan de 
beoogde samenwerking met Woningstichting Leystromen over de ontwikkeling van BS De Vonder. Wij mogen u 
verwijzen naar bijgaande brief aan Woningstichting Leystromen. 
Dit betekent dat wij het BS-complex in eigen beheer zullen gaan ontwikkelen. Het bestuur van Stichting 't 
Groene Lint hebben wij hier reeds over geïnformeerd en wij zijn met hen in overleg over de te nemen 
vervolgstappen. 
 
Momenteel zijn wij doende het Onderwijshuisvestingsplan 2012 op te stellen. Tegelijk met dit plan zal uw raad 
worden voorgesteld om een voorbereidingskrediet beschikbaar te stellen. Wij verwachten u dit in de raad van 
juni ter vaststelling te kunnen aanbieden. Daarbij zal ook worden aangegeven wanneer wij de nieuwbouw, 
gezien de gewijzigde omstandigheden, verwachten te kunnen realiseren. 
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